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WNIOSEK 

w związku z trwającymi pracami nad przygotowaniem projektu budowy mini tężni 
solankowych oraz w związku z zakończonym postępowaniem przetargowym dotyczącym 
budowy boiska przy ul. Wieczorka, Rada Osiedla Piastów wnosi o to, aby projekt budowy 
mini tężni solankowych został został zrealizowany w całości a ewentualny brak posiadanych 
środków został pozyczony ze środków budżetu obywatelskiego z roku 2018 roku, bądź też 
jeśli będzie to możliwe aby środki te pożyczyć od innej rady osiedla. 
Kwota przysługująca osiedlu Piastów w ramach budżetu obywatelskiego w 2017 roku wynosi 
86 843 zł co wystarczyłoby prawdopodobnie na budowę tylko jednej z dwóch tężni 
przedstawionych w projekcie. 
Kwota przysługująca osiedlu Piastów w ramach Budżetu Obywatelskiego w 2016 roku 
przeznaczona na budowę boiska wynosiła 230 807 zł. Po rozstrzygnięciu postępowania 
przetargowego na budowę boiska w kwocie 174906 zł, kwota 55901 zł przejdzie do puli 
Budżetu Obywatelskiego na rok 2017 zł. 
Łącznie kwota przypadająca w ramach Budżetu Obywatelskiego w 2017 roku wyniesie 
142 744 zł, co przy niewielkiej pożyczce z 2018 roku powinno pozwolić na całościową 
realizację inwestycji tężni solankowych w 2017r., tak samo jak odbyło się to w przy pożyczce 
z przyszłorocznego budżetu w przypadku budowy boiska typu orlik przy 'uJ. Wieczorka. 
Rada podjęła wniosek jednogłośnie pozytywnie. ' 
Prosimy o uwzględnienie wniosku Rady. 
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